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Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltán

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető Miniszter Úrhoz

„Miért csak három gyerektóz jár a kiterjesztett adókedvezmény? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A „gyed-extra” bevezetését tartalmazó törvényjavaslat szerint csak a három vagy több gyermeket

nevelő szülőket foglalkoztató munkáltatók érvényesíthetnek további két évig kedvezményt a

szociális hozzájárulási adóból .

Miként az egyes törvényeknek a gyermekgondozási ellátások átalakításával, valamint a szociális

hozzájárulási adó megfizetése alóli kedvezmény b ővítésével összefüggő módosításáról szóló

T/13049. számon benyújtott törvényjavaslat indoklása is megfogalmazta : „a gyermekgondozás i

díjban, gyermekgondozási segélyben részesülő és három vagy több gyermeket nevelő, valamint a

gyermeknevelési támogatásban részesülő szülőket foglalkoztató kifizetők a jelenlegi szabályokhoz

képest további két évig kapnak adókedvezményt” . Így a munkáltatók a foglalkoztatás első három

évében mentesülnek a szociális hozzájárulási adó megfizetése alól, a foglalkoztatás negyedik é s

ötödik évében pedig annak felét érvényesíthetik kedvezményként .

Úgy látjuk, hogy a gyermekes szülők, köztük is elsősorban, a nők munkaerő-piaci részvételéne k

támogatása különösen fontos . Ezért az eredeti javaslattal szemben, mi módosító javaslatunkkal már

a két gyermeket nevel ők számára is biztosítottuk volna a bővebb ideig járó munkáltatói

kedvezményt . Tekintettel arra is, hogy a kormány által teremtett gazdasági helyzetben sokan két

gyermeket is nehezen vállalnak, így az ő foglakoztatásuk kiterjesztett támogatása is indokolt lenne .

Érkezett :

Írásbeli kérdés



Mindezek miatt kérdezzük Miniszter Urat :

- Miért csak három gyerektő l jár a kiterjesztett adókedvezmény ?

Miért nem támogatták a módosító javaslatunkat, amely már két gyerektől lehetővé

tette volna a kiterjesztett kedvezmény igénybevételét ?

Várjuk megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . december 9 .

Pál Béla
országgyűlési képviselő

(MSZP)

Varga Lászl ó

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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